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Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Prezydenta Miasta Włocławek w 2021 roku 

 

Na podstawie art. 14 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) przedstawia 

się zbiorczą informację o petycjach rozpatrzonych przez Prezydenta Miasta Włocławek w 2021 r.  

W 2021 r. Prezydent Miasta Włocławek rozpatrzył 8 petycji. 

 

Petycje rozpatrzone: 

1) Petycja mieszkańców ul. Armii Krajowej w sprawie przebudowy ulicy.  

Data wpływu petycji: 18 grudnia 2020 r. 

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 11 lutego 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.15.2020 Prezydent 

Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że przebudowa ul. Armii 

Krajowej nie została ujęta w budżecie na rok bieżący. Zadanie takie zostanie zaproponowane do planu 

budżetu w latach następnych. Zauważono, iż ostateczną decyzję w zakresie ewentualnej realizacji  

ww. zadania podejmie Rada Miasta Włocławek procedując nad uchwałami budżetowymi w kolejnych 

latach. Odnosząc się do remontu wspomnianej ulicy na odcinku od ul. Leśnej do ul. Wojskowej 

poinformowano, że Miejski Zarząd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku (MZIDiT)  

na bieżąco monitoruje stan nawierzchni i likwiduje ubytki na przedmiotowej ulicy. Niemniej z uwagi  

na stan techniczny jezdni, a także występujące w obrębie włazów kanalizacyjnych nierówności 

niezbędne jest dokonanie demontażu całości nawierzchni bitumicznej i jej wymiana na nową. 

Przedmiotowy remont zostanie rozważony przez MZIDiT do wykonania w bieżącym roku, w oparciu  

o dostępne środki finansowe przeznaczone na remonty wszystkich ulic na terenie naszego miasta. 

   

2) Petycja Wspólnoty Mieszkaniowej Cienista 35 we Włocławku, w sprawie wykonania nawierzchni ulic 

Cienistej i Łubinowej.  

Data wpływu petycji: 21 grudnia 2020 r. 

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 18 stycznia 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.17.2020 

Prezydent Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że w 2018 roku 

została opracowana dokumentacja projektowo-kosztorysowa w ramach zadania inwestycyjnego  

pn. „Budowa ul. Cienistej od Łubinowej do Brzezinowej” obejmującą pełną infrastrukturę drogową. 

Projekt ten został wykonany kilka lat temu w związku z czym, wymaga on analizy i oceny czy zawarte 

w nim rozwiązania dostosowane są do aktualnych przepisów prawa i warunków technicznych. Ponadto 

wiele wydanych do projektu opinii, uzgodnień, czy decyzji zostało wydanych na czas określony i być 

może upłynął termin ich ważności. W związku z powyższym, dopiero zaktualizowana dokumentacja 

projektowa posłuży do uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, która umożliwi 

rozpoczęcie procesu szacowania wartości nieruchomości przejętych pod budowę drogi, a w dalszej 

kolejności wypłaty odszkodowań. Jednakże, biorąc pod uwagę szacowane wysokie nakłady finansowe 

przeznaczone na wykonanie przedmiotowej inwestycji zadanie takie zostanie zaproponowane  

do projektu budżetu w latach następnych.  

 

3) Petycja Wspólnoty Mieszkaniowej Cienista 33B w sprawie wykonania nawierzchni ulic Cienistej  

 i Łubinowej.  

Data wpływu petycji: 30 grudnia 2020 r.  

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 18 stycznia 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.18.2020 

Prezydent Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że w 2018 roku 
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została opracowana dokumentacja projektowo-kosztorysowa w ramach zadania inwestycyjnego  

pn. „Budowa ul. Cienistej od Łubinowej do Brzezinowej” obejmującą pełną infrastrukturę drogową. 

Projekt ten został wykonany kilka lat temu w związku z czym, wymaga on analizy i oceny czy zawarte 

w nim rozwiązania dostosowane są do aktualnych przepisów prawa i warunków technicznych. Ponadto 

wiele wydanych do projektu opinii, uzgodnień, czy decyzji zostało wydanych na czas określony i być 

może upłynął termin ich ważności. W związku z powyższym, dopiero zaktualizowana dokumentacja 

projektowa posłuży do uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, która umożliwi 

rozpoczęcie procesu szacowania wartości nieruchomości przejętych pod budowę drogi, a w dalszej 

kolejności wypłaty odszkodowań. Jednakże, biorąc pod uwagę szacowane wysokie nakłady finansowe 

przeznaczone na wykonanie przedmiotowej inwestycji zadanie takie zostanie zaproponowane  

do projektu budżetu w latach następnych. 

 

4) Petycja w sprawie budowy drogi na działce nr 3/10 obręb Włocławek KM 13, przy ul. Dobrzyńskiej.  

Data wpływu petycji: 08 stycznia 2021 r.  

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 05 marca 2021 r. znak:OPIK.BOM.152.1.2021 Prezydent 

Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że inwestycja nie została 

ujęta w budżecie na rok bieżący. Zadanie takie zostanie rozważone do realizacji w latach następnych,  

a ostateczną decyzję w zakresie ewentualnej realizacji ww. zadania podejmie Rada Miasta Włocławek 

procedując nad uchwałami budżetowymi w kolejnych latach.  

 

5) Petycja w sprawie przygotowania komunikatu/uchwały dotyczącego pakietu profilaktycznego  dla osób 

starszych promującego w lokalnych mediach zażywanie przez osoby starsze suplementów 

zwierających w składzie witaminę D, która m.in. zmniejsza ryzyko wystąpienia ciężkiego przebiegu 

choroby COViD 19. 

Data wpływu petycji: 06 lutego 2021 r. 

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 08 marca 2021 r. znak: OPIK.BOM 152.2.2021 Prezydent 

Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że ww. działania nie 

pozostają w kompetencji samorządu Włocławka. Zadaniem gminy jest ochrona zdrowia mieszkańców, 

a nie reklama farmaceutyków i namawianie do brania leków oraz ich dystrybucja. Propagowanie tego 

typu działań należy pozostawić powołanym instytucjom publicznym  i towarzystwom medycznym.  

Przyjmowanie suplementów diety powinno zostać skonsultowane z lekarzem lub farmaceutą,  

gdyż niewłaściwe stosowanie ww. środków poprzez możliwość interakcji z innymi lekami lub składnikami 

żywności oraz zażywanie większej ilości suplementów jedocześnie może wiązać się ze zwiększonym 

wystąpienia niepożądanych skutków.  

 

6) Petycja w sprawie utworzenia szkół i klas dla dorosłych  

Data wpływu petycji: 23 marca 2021 r.  

Petycja przekazana do załatwienia tut. organowi przez Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku. 

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 25 maja 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.3.2021 Prezydent 

Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że wśród dorosłych 

mieszkańców Włocławka obecnie nie ma zainteresowania związanego z uzupełnieniem  wykształcenia 

podstawowego. W przypadku ewentualnego zainteresowania w przyszłości tą formą kształcenia przez 

osoby dorosłe zostanie ona rozważona. Gmina Miasto Włocławek jest organem prowadzącym  
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dla Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego (CKZiU). Ww. placówka bezpłatnie kształci 

dorosłych w następujących typach szkół: 

1) liceum ogólnokształcące dla dorosłych; 

2) szkoła policealna; 

3) branżowa szkoła II stopnia.  

Dodatkowo CKZiU oferuje bezpłatne kwalifikacyjne kursy zawodowe m.in. z branży budowlanej  

i elektrycznej. Kursy te adresowane są do osób dorosłych, które zainteresowane są uzyskaniem nowych 

kwalifikacji czy też uzupełnieniem wiedzy w określonym zawodzie. Tut. Urząd na bieżąco analizuje 

potrzeby mieszkańców związane z kształceniem ustawicznym i na tej podstawie dostosowuje typy szkół 

do potrzeb mieszkańców. Z przeprowadzonej analizy wynika, że obecna oferta jest wystarczającą  

i spełnia potrzeby mieszkańców w ww. zakresie. W związku z powyższym, w obecnym stanie rzeczy 

nie znajduje się uzasadnienia do zakładania na terenie naszego miasta kolejnych szkół dla dorosłych, 

o których mowa w petycji z dnia 04 marca 2021 r.  

 

7) Petycja w sprawie sprzeciwu mieszkańców ul. Toruńskiej dotyczącego budowy kolejnych bloków 

socjalnych przy ul. Toruńskiej 168 

Data wpływu petycji: 26 lipca 2021 r. 

Sposób rozpatrzenia petycji: Pismem z dnia 21 października 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.4.2021 

Prezydent Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że katalog 

zadań własnych gminy obejmuje m.in. sprawy dotyczące gminnego budownictwa społecznego. 

Natomiast przepisy ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym 

zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego stanowią, że tworzenie warunków do zaspokajania 

potrzeb mieszkaniowych członków wspólnoty samorządowej należy do zadań własnych gminy.  

W związku z powyższym, Gmina Miasto Włocławek realizując ustawowe obowiązki w ww. zakresie 

zobowiązana jest m.in do podejmowania skutecznych działań tak, aby zapewnić możliwość 

zaspokojenia potrzeb swoich mieszkańców w zakresie przede wszystkim najmu lokalu socjalnego, lokali 

zamiennych (w ściśle określonych sytuacjach) oraz tymczasowych pomieszczeń a także najmu lokali 

na czas nieokreślony. Planowana inwestycja dotycząca budowy bloków socjalnych przy ul. Toruńskiej 

168, została ujęta w załączniku do uchwały nr XXXII/40/2021 Rady Miasta Włocławek z dnia 20 kwietnia 

2021 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto 

Włocławek na lata 2021-2025. W uchwale tej wskazano, że w ramach budownictwa mieszkaniowego  

w 2022 r. planowana jest inwestycja przy ul. Toruńskiej dotycząca budowy 2 budynków z 80 lokalami 

 (w przypadku pozyskania finansowania z Banku Gospodarstwa Krajowego). Celem tego 

przedsięwzięcia jest zwiększenie liczby lokali socjalnych stanowiących mieszkaniowy zasób Gminy 

Miasto Włocławek oraz zaspokojenie jak największej liczbie mieszkańców potrzeb mieszkaniowych. 

Przedmiotowa inwestycja stanowi II etap realizacji budowy budynków przy ul. Toruńskiej i jest 

kontynuacją wcześniej podjętych działań. Zauważono również, że z informacji otrzymanych ze Straży 

Miejskiej we Włocławku  wynika, że łączna ilość przeprowadzonych interwencji w roku ubiegłym na 

Zazamczu była mniejsza niż w innych rejonach miasta. Więcej interwencji odnotowano na Śródmieściu 

i osiedlu Południe. Zaznaczono także, że ilość interwencji  z samej ul. Toruńskiej, w okresie od 2020 

roku oscyluje w granicach 15-17% interwencji z Zazamcza. Uwzględniając powyższe, nieuzasadnione 

są obawy mieszkańców odnośnie obniżenia poziomu bezpieczeństwa w tym rejonie miasta.  
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8) Petycja mieszkańców ul. Herbacianej we Włocławku w sprawie utwardzenia przedmiotowej ulicy.   

Data wpływu petycji: 05 listopada 2021 r.  

Sposób rozpatrzenia  petycji: Pismem  z dnia 14 grudnia 2021 r. znak: OPIK.BOM.152.5.2021 Prezydent 

Miasta Włocławek udzielił odpowiedzi. W przedmiotowej sprawie wskazano, że z uwagi na ograniczone 

środki finansowe w budżecie miasta Włocławek na rok 2021 nie została ujęta inwestycja polegająca  

na utwardzeniu ul. Herbacianej. Przedmiotowa ulica jest drogą wewnętrzną, a w projekcie budżetu  

na rok 2022 nie zostało ujęte zadanie inwestycyjne polegające na przebudowie dróg wewnętrznych. 

Niemniej zadanie takie zostanie zaproponowane do planu budżetu w kolejnych latach. Wskazano,  

że ostateczną decyzję w zakresie ewentualnej realizacji zadania podejmie Rada Miasta Włocławek 

procedując nad uchwałami budżetowymi w kolejnych latach. 


